
Grillo: Od sierpnia nie było kontaktów z Romą
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Oto kolejny odcinek telenoweli, która traktuje o zainteresowaniu Romy

osobą Sebastiana Junga z Eintrachtu Frankfurt, które przynajmniej w

mediach, pojawia się cyklicznie. Wywiadu dla gazzettagiallorossa.it

udzielił Antimo Grillo, negocjator niemieckiej drużyny na Włochy.

 

Jung odrzucił propozycję odnowienia kontraktu z Eintrachtem. To prawda?

- Nie, to nieprawda. To nie tak, że odrzucił, co jest normalnym, negocjują.

 

Odnośnie rzekomej oferty Romy?

- Szczerze mówić, nie wiem skąd wyszła ta wiadomość i do kogo przyszła. To

całkowicie fałszywe głosy, jesteśmy wszystkiego świadomi, nie ma w tym żadnej

prawdy.

 

Żadnych wcześniejszych kontaktów z zespołem Giallorossich?

- Nie miałem kontaktów z nikim z Romy od sierpnia. Nie doszła do nas żadna oferta.

Sprawa Roma-Jung zamknięta?

- Nie wiem, do mnie nikt się nie odzywał. Wiem, że Giallorossi go śledzą, mam

nadzieję, że mogą pozyskać Junga.
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